Over 36% rise in tourist arrivals from Southeast Asia: report
據報導指出，來自東南亞的觀光客增加超過36%
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TAIPEI (CNA) – The number of tourists from countries covered under the government’s New Southbound Policy who visited Taiwan between January and August registered a 36.04 percent growth from the same period of last year, according to a Ministry of Foreign Affairs (MOFA) report released Tuesday.
(中央社台北報導)根據外交部星期二發布的報導指出，因政府新南向政策的影響，今年一月到八月，來自南亞國家的觀光客人數比去年同期增加了36.04%。
During the period, Taiwan saw nearly 1.4 million tourist arrivals from the 18 countries covered by the policy, among which, Vietnam emerged as the largest source of visitors with a whopping 113 percent increase from the same period of last year, the report said.
該報導也指出，在一月到八月這段期間，共有140萬觀光人次是來自受南向政策影響的國家；其中包含越南，來台觀光人數比去年同期增加113%，為最大的遊客來源國。
The number of visitors from Thailand and the Philippines also posted more-than 70 percent growth, thanks to a more convenient visa policy introduced by the government for tourists from Southeast Asia, it added.
因政府放寬南亞國家的簽證申請，來自泰國及菲律賓的觀光客也增加70%以上。
Meanwhile, trade between Taiwan and countries covered by the policy reached US$82.298 billion between January and September, a 19.03 percent growth from the same period of last year.
在一月到九月間，台灣與南亞各國的交易額也達到822.98億美元，比去年同期增加19.03%。
The effectiveness of Taiwan’s New Southbound Policy has been becoming more and more apparent, with continuous exchanges increasingly highlighting Taiwan’s role in the Asia-Pacific region, according to the MOFA report.
根據外交部的報導指出，台灣新南向政策帶來的效益越來越明顯，也能更加鞏固台灣在亞太地區的地位。
Foreign Minister David Lee (李大維) was expected to present the report to the Legislative Yuan’s Foreign Affairs and National Defense Committee the following day. 
翌日外交部長李大維將前往立法院外交部及國防部報告。
